
 

 

Protokollsanteckning 

Trelleborgs Rådhus AB 2023-03-15 

Ärende 12: Ägardirektiv för rådhuskoncernen i Trelleborgs kommun 
 

I de nya ägardirektiven föreslås en kraftig höjning av kravet på soliditet för AB TrelleborgsHem. I de 

nu gällande ägardirektiven anges att ”I bedömningen av rimlig risknivå ingår att ägaren kräver en 

soliditet på lägst tio procent. Ett målvärde för soliditeten bör vara 15-20 procent”. 

Denna skrivning föreslås nu ändras till: ”I bedömningen av rimlig risknivå ingår att ägaren kräver en 

soliditet på lägst 25 procent. Ett målvärde för soliditeten bör vara 35 procent.” 

Jag anser att nuvarande nivå på soliditeten är fullt rimlig utifrån en riskbedömning, kanske snarare i 

överkant mot vad som bör krävas. Den tillfälligt högre soliditet som TrelleborgsHem nu har utifrån de 

utförsäljningar som genomförts bör inte leda till ett ökat krav på höjd soliditet utan snarare att 

TrelleborgsHem utvecklas. Jag kan inte heller se varför kravet på soliditet skulle vara högre i 

TrelleborgsHem än i Trelleborgs Hamn.  

Min uppfattning var att nuvarande skrivning skulle behållas, men mina synpunkter ledde inte till 

någon ändrad skrivning. 

Jag kan, utifrån min insynsplats, inte lägga yrkanden och gör därför denna protokollsanteckning. 

 
Mats Sjölin  
Vänsterpartiet Trelleborg  
 
 


